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Abstract (en)
Textile reinforcement usable for the production of a composite material, consisting, when it is considered in place inside the said composite material
after production, of two actual textile reinforcing layers placed on either side of a central layer endowing the said material with thickness, the said
central layer consisting of a sheet based on synthetic fibres, of high unit titre, and which have received, before being converted into sheets, a
treatment giving them a permanent waviness (or curl). It is characterised in that at least one of the textile reinforcing layers is covered with a fibrous
web based on chemical fibres, of lower titre than that of the fibres forming the inner layer and which have also received a treatment giving them a
permanent waviness or curl, the various layers being bonded together by needling.

Abstract (fr)
Armature textile utilisable pour la réalisation d'un matériau composite, constituée si on la considère en place à l'intérieur dudit matériau composite
après réalisation, par deux couches de renfort textile proprement dites, disposées de part et d'autre d'une couche centrale donnant l'épaisseur audit
matériau, ladite couche centrale étant constituée par une nappe à base de fibres synthétiques, de titre unitaire élevé, et qui ont reçu préalablement
à leur mise sous forme de nappes, un traitement leur communiquant une ondulation (ou frisure) permanente. Elle se caractérise en ce que au moins
une des couches de renfort textile est recouverte d'un voile fibreux à base de fibres chimiques, de titre inférieur à celui des fibres constituant la
couche interne et qui ont également reçu un traitement leur communiquant une ondulation ou frisure permanente, les différentes couches étant liées
entre elles par aiguilletage.
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